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Referat af skolebestyrelsesmøde torsdag d. 6. marts 2025 kl. 17:00-19:00 i medarbejderrummet, herefter klassekoordinatormøde til 21:00 
 

Der er bestilt mad fra kantinen, som spises undervejs 

Deltagere: Stine Abildløkke Borresen, Anna-Signe Holst, Sara Vinding, Rikke Michan, Dan Cui Priergaard, Ane Palsberg, Sidsel Raben, Sidsel Buhl, Mads og Vilfred.  

 

Afbud: Nadja Tandrup, Christoffer Korsbakke Mortensen 

 

Gæster: Suppleant Helene Vibholt og Sune Larsen  

Ordstyrer: Ane Palsberg  

Referent: Sune Larsen  

 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Godkendelse af referat  
(5 min) 

17:00-
17:05 

 Godkendt uden kommentarer 

Elevrådet  
 

17:05-
17:15 

 Gallafesten – Alle 9. klasser ønsker at afholde en 
Gallafest. Forældre og elever skal stå for 
planlægningen. Der er ikke blevet talt med Fulton 
endnu. Eventuelt inddrage 8. årgang i 
forberedelsen. 
 
Vi har markeret skolens fødselsdag med tegninger 
og digte. Det var en succes. 
 

Forberedelse til aftens 
møde 

17:15-
17:30 

Anna Signes oplæg vedhæftet  Oplæg og opmærksomheder blev gennemgået 
inden aftenens oplæg. 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Meddelelser  17:30-
17:40 

Forperson: 
Skoleledelsen: 
Medarbejderne:  
 

Bakkegårdsskolen afholder næste formandsmøde. 
Rikke deltager i mødeforberedelsesgruppen. 
Møde handler om den nye skolevision, der skal 
præsenteres for hele forpersonsgruppen. 
 
Sammen om skolen: En tværgående gruppe der 
taler om den nye frihed som skolerne har fået. 
 
Skoleledelsen:  
Bakkegård vandt kvartfinalen i skolefodbold. 
Semifinalen spilles d. 19. marts. Vi har 
hjemmebane. Vi har ønsket at spille på Gentofte 
stadion. Vi skal spille mod Køge klokken 12. 
 
Status på økonomi. Vi håber at lande efter 
skolerunden. Vi bliver en del færre hænder næste 
år og det skal vi finde den gode balance i. 
 
0-9 timers fordelingen bliver nok først færdig i 
2026.  
 
Flere medarbejdere i tidsbegrænsede opgaver 
stopper til sommer. Opgaven skal dog stadig løses 
næste skoleår og mange af de timer skal findes 
blandt GFO personalet. 
 
Medarbejdere: 
Skolen skal stå for den fælles volleyturnering for 
kommunens skolemedarbejdere. 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Princip for fritid (Klub)  17:40-
17:55 

Genbesøge tidligere princip, samt kobling til skærm og 
aktiviteter. Eventuelt nedsætte en sparringsgruppe.  
Princip vedhæftet.  
 

Opmærksomhed på det ”fri valg”. 
Der kan være tilbud som er tonet i retningen af 
bevægelse. Hygge og fede aktiviteter. 
Medarbejdere der understøtter de muligheder. 
 
Træne dem i at lave noget sammen og øve sig i at 
starte aktiviteter sammen. Klubben skabe noget 
sammen med børnene, ansporer dem  
 
Fællesskab og relations dannelse 
 
Fysiske sjove aktiviteter – det behøver ikke være 
elite idræts aktiviteter. Det virker til at fungere 
godt allerede. De fortæller allerede om mange 
bevægelses aktiviteter. 
 
 
Færre aktiviteter som kan tilgodese mange, også i 
aktiviteter ud af huset. 
 
Turer i Danmark er fine, rejser til udlandet synes 
bestyrelsen ikke klubben skal bruge resurser på. 
 
Vi arbejder videre hen over foråret med 
principperne og præsenterer for skolebestyrelsen. 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Status på kommende 
skoleår 

17:55-
18:05 

Kort tilbagemelding på timefordelingsplanen med input fra 
fagudvalg, samt hvilke mulige konsekvenser den økonomiske 
situations har for brug af ressourcerne kommende skoleår.  
 

Timefordelingsplanen har været forbi alle 
fagudvalg.  
 
Skoledagens længde bliver ikke kortere og vi har 
holdt fast i den samme mængde idræt. 
 
Billedkunst vil gerne fastholdes på 1 årgang af 
pædagogiske årsager. 
 
Engelsk starter først i 2. årgang. Vi følger 
anvisningerne. 
 
Tysk/fransk forsvinder på 6. årgang 
 
Udskolingen er der plads til det hele. Hvis den ene 
idræt bliver et valgfag, men alle valgfag er 
idrætsorienteret. Hvilket fag vil blive bestemt ud 
fra elevernes ønsker for at kunne lave fyldte hold. 
 
Undersøge, hvilke muligheder der er for 
samarbejde med foreningerne.  
 
Ønsker til valgfag fra elever: Træneruddannelse, 
kampsport, boldspil, dans, parkour, gymnastik. 
Det må gerne være sjovt.  
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Team Danmark-samarbejde  18:05-
18:15 

Kort orientering om status  
 

Team Danmark varsler forandringer, når de har 
besluttet sig om disse forandringer har vi Team 
Danmark på dagsordenen igen. 
 
Kommune koncept at have team Danmark klasser. 
De ønsker vi opretter særskilte klasser 
udelukkende for team Danmark elever. 
Vi skulle angiveligt være den eneste skole som 
ikke har oprettet ”rene” team Danmark klasser og 
de mener vi kan rekruttere til en hel klasse. 
Hvis vi skal have en ekstra team Danmark klasse 
skal det politiks besluttes da det kræver økonomi. 
Der er også en bekymring om hvorvidt vi kan 
opretholde 3 spor i udskolingen samtidigt. 
 
”Hvordan har andre skoler omstillet?” 
Vi har besøgt Bellahøj skole som inspiration på 
modellen med rene klasser.  
 
Team Danmark er også opmærksomme på om 
tidspunktet at starte klasserne op, måske er 7. 
årgang for tidligt og bedre at vente til 8. årgang. 
Ordrup har erfaring fra deres science hold at det 
kan være svært at starte en klasse på 8 årgang. 
 
Det har også betydning, om kommen ønsker at 
prioritere økonomi til endnu en udskolingsklasse, 
eller forudsætningen er at vi skal kunne 
sammenlægge de øvrige klasser.  
Elevrådsrepræsentanterne synes umiddelbart at 
idrætseleverne er gode at have i klassen. Det er 
ikke et problem de ikke deltager i idræt eller er 
væk om morgenen. 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Den største bekymring er hvordan det vil påvirke 
de almene klasser og økonomien. 
 
Der er nysgerrighed omkring Team Danmarks data 
og analyse, kan man få indblik i det? 
Der er eksempler på at folk har søgt efter team 
Danmark skoler hvor Bakkegård ikke dukker op i 
søgningen. 
 
Bakkegård ønsker fortsat at være Team Danmark 
skole.  

Retningslinje i forbindelse 
med princip for skolerejse  
 
 

18:15-
18:25 

Bilag vedhæftet.  

Princip ikke ændret, men vi har skrevet en retningslinje til intern 
brug. Er der relevante forældreperspektiver at huske på.  

Det er ikke grundet i økonomiske årsager at 
børnene ikke deltager. Det løser vi gennem 
klassekassen. 
 
Retningslinjen er til intern brug.  
 
Kan der ikke samles et referat når det bliver talt 
med forældre om skolerejsen? Så kan man 
efterfølgende gå sammen som forældregruppe og 
støtte op om aftalerne. 
 
Der skal være en nærme konkretisering af den 
obligatoriske del i princippet. 

Eventuelt  18:25-
18:30 

 Mødet rundet af 18:40 

Kommende punkter   Mad og måltidspolitik  
 

 

 


